

PRESS INFORMATION 12-2008-1

For immediate release



MUTEC offers first officially approved 1GB SDRAM Memory Module for Roland Fantom-G Synthesizers

December 2008, MUTEC from Germany, manufacturer of professional digital audio and video equipment, offers now a 1 gigabyte (GB) SDRAM memory module for Roland synthesizers of the Fantom-G series.



Due to the good business relationship between [Roland Germany](#) and MUTEC, technicians of Roland agreed to test the MUTEC 1GB SDRAM memory module with the corresponding devices in their studios. After doing that, they were happy to state that all tests were passed without failures or problems. This now enables MUTEC to offer the first officially approved 1GB SDRAM memory module for Roland Fantom-G synthesizers!

The MUTEC 1GB SDRAM memory module is manufactured strictly in accordance with the internationally valid JEDEC standards. It is compatible with Roland Fantom-G6, Fantom-G7 and Fantom-G8 synthesizers. All units require the latest operating system update to version 1.20. This is essentially to address the whole capacity of the 1GB SDRAM memory module. One audio sample may have now a size of up to 512MB. Thus, the maximum stereo recording time is expanded to more than 100 minutes.

Together with the new operating system update 1.20, the MUTEC 1GB SDRAM memory module improves the functionality and the use of the Roland Fantom-G synthesizers considerably! The 1GB SDRAM memory module of MUTEC will be available at the beginning of January 2009.

For further information, please contact us directly:

MUTEC GmbH
Press Dept.
Siekeweg 6/8
12309 Berlin
Germany

Email Press@MUTEC-net.de
Web www.MUTEC-net.de
Fon 0049-30-746880-0
Fax 0049-30-746880-99

MUTEC
GES. FÜR SYSTEMENTWICKLUNG
U. KOMPONENTENVERTRIEB MBH

SIEKEWEG 6/8
12309 BERLIN
GERMANY

FON 0049-(0)30-746880-0
FAX 0049-(0)30-746880-99
EMAIL PRESS@MUTEC-NET.DE

PRESS INFORMATION 12-2008-1

For immediate release



MUTEC stellt das erste, offiziell akkreditierte 1GB-SDRAM-Speicher-Modul für Roland Fantom-G Synthesizer vor

Dezember 2008, MUTEC aus Berlin, Hersteller professioneller AV-Studioteknik, bietet ein Gigabyte (GB) SDRAM-Speichermodul für die Synthesizer der Fantom-G-Serie von Roland an.



Aufgrund der jahrelangen, guten Zusammenarbeit zwischen [Roland Deutschland](#) und MUTEC haben sich die Techniker im Hause Roland bereiterklärt, das neue MUTEC-Speichermodul ausgiebig zu prüfen. Sämtliche Tests durchlief das Modul ohne Funktionsfehler, wodurch MUTEC nun das erste, offiziell akkreditierte 1GB-Speichermodul für die Fantom-G-Synthesizer von Roland anbietet.

Das 1GB-SDRAM-Speichermodul von MUTEC wird ausschließlich gemäß des international gültigen JEDEC-Standards hergestellt. Das Modul ist kompatibel zum Fantom-G6, Fantom-G7 und Fantom-G8. Alle Synthesizer benötigen das neueste Betriebssystem-Update auf die Versionsnummer 1.20. Dieses ist essentiell wichtig für die vollständige Adressierbarkeit des 1GB-SDRAM-Speichermoduls. Nach dem Update kann ein Sample eine Größe von 512MB aufweisen. Damit ist eine maximale Aufnahmezeit von mehr als 100 Minuten möglich.

Das Betriebssystem-Update kann kostenlos auf der [Roland-Fantom-G8-Website](#) heruntergeladen werden.

Zusammen mit dem Betriebssystem-Update erweitert das 1GB-SDRAM-Speichermodul von MUTEC den Nutzen und die Funktionalität der Roland-Synthesizer erheblich! Das Modul wird ab Januar 2009 bei allen bekannten Fachhändlern sowie bei MUTEC erhältlich sein.

Für weitere Informationen kontaktieren Sie uns bitte direkt:

MUTEC GmbH
Press Dept.
Siekeweg 6/8
12309 Berlin
Germany

Email Press@MUTEC-net.de
Web www.MUTEC-net.de
Fon 0049-30-746880-0
Fax 0049-30-746880-99

MUTEC
GES. FÜR SYSTEMENTWICKLUNG
U. KOMPONENTENVERTRIEB MBH

SIEKEWEG 6/8
12309 BERLIN
GERMANY

FON 0049-(0)30-746880-0
FAX 0049-(0)30-746880-99
EMAIL PRESS@MUTEC-NET.DE